

洗衣房規章及守則

1. 洗衣房服務時間由早上七時三十分至晚上十時正。
2. 洗衣房之洗衣及乾衣服務為自助形式，所有衣物在洗/乾衣過程中如有損毀，客戶服務中心概不負責。
3. 嚴禁吸煙、飲食、攝影或睡覺。
4. 嚴禁烘乾未經洗滌之棉被。
5. 嚴禁洗滌或烘乾寵物衣物或地氈。
6. 使用者不可隨意搬移場內設施。使用者如間接或直接損壞洗衣房內之設施或遺失租用之設施或其他物品，會所管理公司有權向使用者索取因上述引致之一切損失作為賠償。
7. 使用者必須自行負責其財物之安全，會所管理公司概不負責個人財物之遺失或損毀。
8. 使用者必須遵守會所管理公司職員之指示，會所管理公司保留修改上述規章及守則之權利，恕不另行通知

Laundry Rules & Regulations

1. Laundry Room is in service daily from 07:30 to 22:00.
2. Cleaning or drying services in Laundry Room is self-service, Customer Service Centre shall not be responsible for any clothes which are in any way damaged during the washing or drying process.
3. Smoking, eating, drinking, photography and sleeping is not allowed.
4. Drying of unclean quilt is not allowed.
5. Washing or drying of pets' articles or matting is not allowed.
6. Users should be responsible for the loss or damages of the equipment and/or facilities of the Laundry Room either directly or indirectly caused by the users. Users will be held liable and required to pay the repair costs, and, if so demanded by the Club Management, the full replacement costs of the equipment/facility so damaged. In addition, the Club Management has the right to claim for damages from the users.
7. Users should be responsible for safety of their own property. The Club Management will not be responsible for loss or damage to any property of anyone using the Laundry Room.
8. Users must comply with the instructions given by the Club staff. The Club Management reserves the right to amend the rules and regulations without prior notice.